



26. März 2024

Kompatibilitätserklärung zwischen BRC Power Optimizer M500/14 und den Wechselrichtern von ZCS Azzurro

Hiermit bestätigen wir, dass die **Wechselrichter von ZCS Azzurro** mit dem
BRC Power Optimizer M500/14 kompatibel sind.

BRC Solar und ZCS Azzurro haben Tests durchgeführt und die wirksame Leistung der Systeme gemeinsam in standardisierten Testumgebungen bestätigt. Die Garantien von BRC Solar und ZCS Azzurro bleiben gültig, wenn die Design-, Installations- und Betriebsanforderungen für jedes Produkt befolgt werden.

BRC Solar GmbH

Gehrnstraße 7
76275 Ettlingen

ZCS Azzurro

Via Lungarno, 305
52028 Terranuova B.ni (AR)

Ruisinger, Geschäftsführer

Name, Titel

FEDERICO MUSTRONARDI, Technical Manager

Name, Titel

P. Ruisinger, 29.03.24

Unterschrift, Datum

John Schub, 02.04.2024

Unterschrift, Datum



26 March 2024

Declaration of compatibility between BRC Power Optimizer M500/14 and ZCS Azzurro inverters

We are pleased to announce that **ZCS Azzurro** inverters are compatible with the **BRC Power Optimizer M500/14**.

BRC Solar and ZCS Azzurro have conducted tests and by mutual approval confirmed the effective performance of the systems in standardised test environments. BRC Solar and ZCS Azzurro warranties remain valid if the design, installation and operational requirements for each product are followed.

BRC Solar GmbH

Gehrstraße 7
76275 Ettlingen

ZCS Azzurro

Via Lungarno, 305
52028 Terranuova B.ni (AR)

Ruisinger, Pascal Manager
Name, title

P. Ruisinger, 31.03.24
Signature, date

FEDERICO MASTRONARDI, Technical Manager
Name, title

Federico Mastronardi, 02.04.2024
Signature, date